English

请输入搜索关键词

搜索

网站首页

学院概况

师资队伍

招生工作 人才培养

科学研究

党建工作

学生天地

师资队伍

教授

副教授

育 首页 > 师资队伍 > 副教授

章立

时间:2017-09-15 18:51:15 点击次数: 来源:



章立

基本信息:男;1971.3;硕士;副教授;硕士研究生导师。

研究方向:从事于数字媒体艺术设计、三维动画设计及交互设计的教学及科研工作。

主要成果: 先后在重要核心期刊发表学术论文10余篇,主持及参与便编写教材3部,参与国家自然科学基金项目、国家级及省部级科研项目多项。主创或指导学生制作了大量动画及数字影像作品并多次获奖。

Li Zhang, 1971.3, Male, Master Degree, Associate Professor and Master Advisor. His teaching and research interests include digital media art design, 3D animation, and human interaction design. He has published more than 10 papers in the major authoritative journals, and 3 educational materials. He was the principal investigator and major participants in many National Natural Science Foundation, national and province sponsored research projects. In addition, he has supervised many students to produce a series of animated films and digital artworks, and won many awards.

○: 马晓梅

☞ 张时民



技术支持:信息化建设与管理中心 校内备案号:JW备170150 地址:江苏省无锡市蠡湖大道1800号

邮编:214122

联系电话:0510-85327307 服务邮箱:smxy@jiangnan.edu.cn







Tability Collaboration